

Tamaris

COMFORT



**For a
comfortable
way of life.**

AUTUMN WINTER 2022



cover **LACE-UP BOOT** 85201-29 341 | **LACE-UP BOOT** 86220-29 413

More value through more width.

Liebe Partner,

seit mehr als einem halben Jahrhundert steht Tamaris mit Leidenschaft für Schuhe, die den Moment perfekt machen – und zwar jeden! Vom roten Teppich bis zum Waldweg. An Alltagen und besonderen Tagen. Diversität und Authentizität sind die emotionalen Treiber der Marke, während die passenden Schuhe die Persönlichkeit ganz individuell unterstreichen.

Zukünftig gliedert sich die Markenarchitektur von Tamaris in die drei Bereiche: Tamaris, Tamaris Active und Tamaris Comfort.

Mit der Einführung der neuen Markenarchitektur reagiert Tamaris auf die individuellen Bedürfnisse der Kundinnen nach aktuellen Modetrends, optimalem Tragekomfort und funktioneller Fashion für den Outdoor-Bereich. Für Tamaris Comfort erfolgt die Zusammenarbeit mit Jana shoes, die auf ein über 20-jähriges Know-how in der Entwicklung, Produktion und dem Vertrieb von Komfortschuhen zurückgreift.

Was Sie in Zukunft von Tamaris Comfort erwarten können? Von der Sohle über das Fußbett bis hin zur bequemen Mehrweite steht unsere moderne und zeitgemäße Kollektion für die optimale Passform und angenehme Bewegungsfreiheit.

Wir freuen uns darauf, mit Ihnen neue Wege zu gehen, ohne die Alten zu verlassen.

Michael Romberg



Dear partners,

for more than half a century Tamaris has been passionately creating shoes that make the perfect moment – every moment! From the red carpet to the forest trail. For everyday life and special days. Diversity and authenticity are the emotional drivers of the brand, while the right shoes underline the personality very distinctly.

In future, the Tamaris brand architecture will be divided into three areas: Tamaris, Tamaris Active and Tamaris Comfort.

By introducing the new brand architecture, Tamaris is reacting to customers' individual needs for the latest fashion trends, optimal wear comfort and functional fashion for the outdoors. Tamaris Comfort is a collaboration with Jana shoes, which has more than 20 years of know-how in the development, production and sale of comfort shoes.

What can you expect in the future from Tamaris Comfort? From the sole to the footbed and the comfortable extra width, our modern and contemporary collection delivers optimal fit and pleasant freedom of movement.

We look forward to exploring new horizons with you without abandoning what works.

Michael Romberg

Step into your comfort zone.

Nichts ist wichtiger als sich rundum wohlfühlen zu können. Dazu tragen die Tamaris Comfort-Modelle mit ihren vielseitigen Technologien, der komfortablen Mehrweite und den weichen, hochwertigen Materialkombinationen bei. Wohlfühlen ging nie leichter!

Nothing is more important than achieving all-round comfort. The Tamaris Comfort models can help with that thanks to their varied technologies, comfort width and soft, high-quality material combinations. Feeling good has never been easier!

Tamaris COMFORT



left **LACE-UP BOOT** 85212-29 204 | right **CHELSEA BOOT** 85412-29 348





LACE-UP 83703-29 200



Find me on the comfortable side of life.

Mit Komfort lebt es sich viel leichter! Unser Rundum-Wohlfühlpaket schnürt sich aus Details wie sportiven Modellen, einem zusätzlichen Funktions-Zipper, soften Materialien und einem ergonomischen Fußbett. All day long.

It's much easier to live in comfort! Our all-round feel-good package is based on details like sporty styles, an additional functional zip, soft materials and an ergonomic footbed. All day long.



SNEAKER 83700-29 490



HIGH-TOP SNEAKER 85209-29 204



SNEAKER 83701-29 001



SNEAKER 83701-29 348

**It's width
that creates
freedom.**

Tamaris COMFORT



left **LONG-CHELSEA BOOT** 85401-29 341 | right **CHELSEA BOOT** 85400-29 413



LACE-UP BOOT 86204-29 341



BOOT 86402-29 707

The secret of style is to feel good in what you wear.

Unser Geheimnis: Der Komfort unserer Kollektion steckt in jedem noch so kleinen Detail. Die speziell entwickelte, flexible Laufsohle sorgt für ein angenehmes sowie leichtes Laufgefühl und bietet im Abrollbereich genügend Spielraum, um den Fuß in seiner natürlichen Bewegung zu unterstützen.

Our secret: the comfort of our collection comes from every not so little detail. The specially developed, flexible outer sole creates a pleasant and light walking experience and gives the foot enough room where it rolls, supporting its natural movement.



SNEAKER 83705-29 001

Our Comfort Technologies

Der Wohlfühlfaktor steht für Tamaris Comfort an erster Stelle. Mit ihrer optimalen Passform und der angenehmen Mehrweite bieten alle Schuhe besonders für anspruchsvolle und empfindliche Füße eine angenehme Bewegungsfreiheit und sorgen für hohen Tragekomfort.

The feel-good factor is the top priority for Tamaris Comfort. With their optimal fit and pleasant comfort width, all shoes provide a delightful freedom of movement and deliver high wear comfort, especially for demanding and sensitive feet.



DUO-TEX

Die Duo-Tex-Membran hält den Fuß angenehm warm und schützt zeitgleich vor Feuchtigkeit.

The Duo-Tex membrane keeps the foot comfortably warm and protects against moisture at the same time.



COMFORT FIT

Die speziell entwickelte Mehrweite gibt dem Fuß mehr Bewegungsfreiraum.

The specially developed comfort width gives the foot more freedom of movement.



COMFORT FOOTBED

Das herausnehmbare Fußbett ist ergonomisch geformt und entlastet nachweislich die druckbelasteten Zonen im Fersen- und Ballenbereich.

The removable footbed is ergonomically shaped and demonstrably relieves the pressure-stressed zones in the heel and ball area.



LEATHER

Die sorgfältig ausgesuchten Leder-Materialien sind weich und angenehm.

The carefully selected leather-materials are soft and comfortable.



COMFORT FLEX

Die flexible Sohle entlastet den Fuß mit jedem Schritt.

The flexible sole relieves the foot with every step.



GET IN TOUCH

Die herausnehmbare und gepolsterte Innensohle sorgt für einen weichen Auftritt und ein rundum bequemes Tragegefühl. Außerdem unterstützt das funktionelle Wechselfußbett auf perfekte Weise die individuelle Form des Fußes.

The removable and padded insole ensures soft performance and an all-round pleasant feel. The functional interchangeable footbed also provides optimal support for the individual shape of the foot.



Keep it comfy this fall.



top **LACE-UP BOOT** 86205-29 022 | left **LACE-UP** 83707-29 001



LACE-UP BOOT 86205-29 305



LACE-UP 83706-29 707



LACE-UP 83706-29 341

Komfortschuhe zu entwickeln ist unsere Mission. Frauen ein Lächeln ins Gesicht zu zaubern, ist unsere größte Motivation. Dabei achten wir besonders auf ausgesuchte Materialien und eine hochwertige Verarbeitung, um die bestmögliche Passform zu erzielen.

Developing comfort shoes is our mission. Bringing a smile to women's faces is our biggest motivation. To do this, we pay particular attention to exquisite materials and high-quality workmanship to achieve the best possible fit.



Life isn't
perfect but
your shoes
can be.



left **CHELSEA BOOT** 85404-29 001 | right **LACE-UP BOOT** 85207-29 707



LOAFER 84703-29 200

It's ok to be little obsessed with shoes.

Manchmal kann ein Schuh ein Alltagsretter sein: Er wertet jedes Outfit auf, trägt uns auf komfortablen Sohlen und überzeugt mit seiner Optik. Moderne Details sorgen für den perfekten Auftritt.

Sometimes a shoe can be an everyday saviour: it upgrades any outfit, supports us on comfortable soles and impresses with its look. Modern details create the perfect performance.



LOAFER 84703-29 540



LOAFER 84703-29 001

With elegant basics you'll have endless options.



left **ANKLE BOOT** 85303-29 328 | right **HIGH-FRONT** 84400-29 707





LONG BOOT 85600-29 001

Every woman needs good shoes.



top **LACE-UP BOOT** 85211-29 001 | left **BOOT** 85407-29 001

Ein gutes Paar Schuhe sollte genügend Bewegungsfreiheit haben und den Füßen Entspannung und Entlastung im Alltag ermöglichen. Darüber hinaus bieten elastische Stretch-Einsätze am Schaft jeder Frau eine individuelle Weitenanpassung und genügend Halt.

A good pair of shoes should provide sufficient freedom of movement and deliver relaxation and relief for feet in everyday life. In addition, elastic stretch inserts on the shaft provide individual width adjustment and sufficient hold for every woman.



CHELSEA BOOT 85403-29 022



LACE-UP BOOT 86213-29 001



CHELSEA BOOT 85408-29 001

Shoes speak louder than words.

Schuhkomfort sagt mehr als tausend Worte! Die Warmfutterartikel überzeugen vor allem durch ein weiches Innenfutter, flexibles, anschmiegsames Leder und robuste Sohlen. Die Duo-Tex Membran schützt gegen Nässe und Kälte. Feuchtigkeit wird hingegen als Wasserdampf nach außen durchgelassen. Diese atmungsaktive Funktion sorgt für trockene und warme Füße.

Shoe comfort says more than a thousand words! The warm lining styles feature a particularly impressive soft lining, flexible, supple leather and robust soles. The Duo-Tex membrane protects against wet and cold. Conversely, moisture is expelled from the shoe as water vapour. This breathable function keeps feet warm and dry.



LACE-UP BOOT 86220-29 413



LONG BOOT 86418-29 341



LACE-UP BOOT 86219-29 707



LACE-UP BOOT 86213-29 411

Happiness comes from comfort.

Die Tamaris Comfort Modelle machen einfach gute Laune und sind der Garant dafür, dass sich jede Frau rundum wohlfühlen kann. Dafür sorgen neben innovativen Technologien wie Comfort Fit auch funktionale Duo-Tex Materialien und robuste Sohlen mit Grip-Effekt. Die perfekten Begleiter für das nächste Abenteuer.

The Tamaris Comfort styles simply put wearers in a good mood and guarantee that every woman can enjoy all-round comfort. Besides innovative technologies like Comfort Fit, this is due to the functional Duo-Tex materials and robust soles with grip effect. The perfect companion for that next adventure.



CHELSEA BOOT 85403-29 305



LACE-UP BOOT 85206-29 341



DEUTSCHLAND NORD Sebastian Klaßen | SOC Hamburg, +49 176 55 01 63 35
DEUTSCHLAND NORD-WEST Sven Braun, Sebastian Klaßen | SOC Ratingen-Breitscheid
DEUTSCHLAND MITTE Sven Braun | ANWR Ordercenter OI, +49 170 38 77 453
DEUTSCHLAND OST Daniela Sternberg | MMC Schkeuditz, +49 160 96 28 45 89
DEUTSCHLAND SÜD-OST Reiner Nottensteiner | MOC München, +49 170 93 60 362
DEUTSCHLAND SÜD-WEST Joachim Braun | Häuser der Konfektion, +49 170 31 05 160
AUSTRIA Daniel Pinnitsch | Brandboxx Salzburg, +43 676 70 62 200
BALTICS Kalev Tammik | +372 50 54 835
BELGIUM Walter van Haegenborgh | Showroom Trade Mart Brussels, +32 475 79 45 61
CZECH REPUBLIC | SLOVAKIA Oto Dostál | +420 733 124 777
DENMARK Tine Steno | Bella Center, +45 60 16 78 86
FINLAND Mika Juvakka | Showroom Fashion Center, +358 50 09 70 340
GREAT BRITAIN Andy Smith | +44 79 69 13 99 48
GREECE Christos Ballis | +30 694 66 65 746
HUNGARY | SLOVENIA | CROATIA Monika Hergert | Fashion Trade Center, +36 70 38 50 528
IRELAND Kevin Hinchion | +353 86 80 35 346
ITALY NORTH Andrea + Marco Macchi | +39 348 26 52 591
ITALY LAZIO Daniele Verginelli | +39 335 59 40 798
NETHERLANDS Stan Lovink | Schoenencentrum Nieuwegein, +31 6 54 38 12 24
NORWAY William Gaustad | SKO Senteret, +47 98 45 91 21
POLAND Michal Kuczora | +48 506 04 90 86
ROMANIA | BULGARIA Andrea Sorana Rusu | +40 744 27 24 19
SPAIN Sergio Mingorance | +34 637 53 71 97
SWEDEN Maria Svanberg | +46 703 328 648

Jana shoes GmbH & Co. KG – MEMBER OF THE WORTMANN GROUP
Klingenbergstr. 1-3 | 32758 Detmold | Germany | Tel. +49 (0) 52 31 605 04

